
Verslag algemene ledenvergadering van Energiecoöperatie Duurzaam Woudsend   
maandag 17 maart 2025, 20:00 tot 20:30 uur in het dorpshuis/MFC (Pôllezaal) 
  
Aanwezig: Paula Bos, Hanna den Houter, Jouke Hoekstra, Hr. en mevr. Geenen, Rob Bosman, Herman 
Albers, Sjoerd en Renée Groen, Marijke van Dun, Jan Kramer, Hendrik Eppinga, Piet de Vries, Jan de 
Groot, Meindert de Groot, José Hoppenbrouwer + partner, Klaas Postma, Otto Spoelstra, Francisca 
Jagersma, Antoinett den Buitelaar, Eelke Lok, Geale Stoker, Jan Kramer en bestuursleden Lieuwe van 
der Pol, Fokke Hoekema, Henk van Vreumingen (secr), Peter Kranendonk (vz), Klaas Schraa, Harmen 
Tjalling Holwerda (pm), Abel Jagersma. 
Bericht van verhindering van Annewiep Bloem, Gert-Jan Cozijnsen, Jaap Prins, Simone Kraaipoel, Leo 
Burger.    
 

1. Opening en mededelingen 
Voorzitter Peter Kranendonk heet ieder welkom en hoopt in een half uur de leden door de agenda te 
loodsen, zodat daarna het thema “de Warmtepomp” goed tot zijn recht kan komen. 
Het bestuur wordt voorgesteld. 
Er zijn verder geen mededelingen 
 

2. Verslag vorige jaarvergadering dd. 21.3.2024  
Verslag wordt goedgekeurd 
 

3. Jaarverslag 2024 (zie bijlage) 
De voorzitter loopt de diverse punten na.  
*Bij de gaswinning wordt vermeld dat de acties samen met Stichting Tegengas zijn ondernomen.  
*Ook de activiteiten in de zomer van 2024 rond “Woudsend bloeit” worden vermeld.  
*De artikelen in de dorpskrant de Driuwpôlle worden benoemd en de vernieuwde website, die in 
samenwerking met Energie Vanons (EvO) ontworpen is.  
*Het aantal leden groeit gestaag, vooral in de bloeiweek en door het 10-jarig bestaan. 
*De besteding van de inkomsten worden verantwoord door de mogelijk gemaakte en gerealiseerde 
projecten onder de aandacht te  brengen.  
*Het 10-jarig bestaan is gevierd met o.a. een spandoek op het erf van bestuurslid Klaas Schraa.  
*De IR-camera wordt intensief gebruikt, waardoor dorpsgenoten een advies krijgen om gerichte 
aandacht aan isolatie te geven. 
*Het spreekuur in het MFC is gestopt vanwege gebrek aan belangstelling; de leden van het bestuur 
worden echter nu gemakkelijker en direct aangesproken, bijvoorbeeld in de Hûskeamer. 
*De voorstellen aan de gemeente over het project Sinnefjild hebben een afwijzend antwoord 
opgeleverd, waarvan aan alle betrokkenen en op de website melding is gemaakt. Het ontbreken van 
de mogelijkheid om alternatieven te bespreken met de gemeente heeft het bestuur teleurgesteld. 
Wel worden door ons weer nieuwe initiatieven opgepakt. 
*Eén daarvan – de deelauto – kon nu niet op voldoende draagvlak rekenen. Mogelijk later.  
*De EDW participeert nu in een haalbaarheidsonderzoek naar de mogelijkheid van het opwaarderen 
van een bestaande windmolen tot dorpsmolen.  
Het jaarverslag wordt goedgekeurd. 
 

4. Financieel verslag 2024 en begroting 2025 (op aanvraag toe te zenden) 
Ponghâlder/penningmeester Harmen Tjalling licht de jaarrekening toe: o.m. kosten voor de website 
en reserveringen gericht op projecten.  
*Het grootste deel van de inkomsten ontvangt EDW van de energieleverancier EvO. EDW fungeert als 
wederverkoper en dat levert EDW elk jaar een bijdrage op die afhankelijk is van de afname van elk lid. 
Zo krijgt EDW een bedrag van €60/jaar (excl BTW) voor een lid dat gas en elektra afneemt van EvO en 
25 euro/jaar voor een afnemer van alleen gas of alleen stroom. 
Ook subsidies vormen een inkomstenbron. Jaarlijks kunnen we een aanvraag indienen voor een 



specifiek project om in aanmerking te komen voor een gemeentelijke activiteitensubsidie van 
maximaal € 2.000.  
*Door giften aan het MFC (o.m. voor tochtbestrijding) en onze programma’s tijdens de Bloeiweek kon 
een groot deel van de reserveringen ook besteed worden.  
*De begroting laat ook de uitgaven voor het haalbaarheidsonderzoek naar een Dorpsmolen zien. 
Voor dit onderzoek worden ook subsidies verkregen, die waarschijnlijk kostendekkend zullen zijn, op 
voorwaarde dat aan alle eisen gesteld aan die subsidies voldaan wordt. 
*Een gift aan stichting Tegengas is om rechtszaken te bekostigen die worden ingezet tegen de 
gaswinning o.m. bij Woudsend. De totale kosten lopen voor deze stichting hoog op door de 
rechtszaken die tot en met de Raad van State gevoerd moeten worden. 
*Op dit moment heeft EDW meer dan 80 leden waarvan 59 ook energie afnemen. 
 
De voorzitter bedankt na deze presentatie de penningmeester voor het duidelijke overzicht. 
Verslag en begroting worden goedgekeurd. 
 

5. Bestuurssamenstelling:  
*Formele benoeming van kandidaat-bestuurslid Abel: 

Abel Jagersma stelt zich kort voor. Hij is vooral geïnteresseerd in ecologisch onderzoek en brengt die 
expertise ook in bij het bestuur. Hij heeft al enige tijd meegedraaid met het bestuur en wordt nu met 
acclamatie door de vergadering benoemd tot bestuurslid.  
*De voorzitter meldt, dat het bestuur nog op zoek is naar een nieuwe secretaris. 

 
6. Actuele zaken:   

*EvO Organisatie: Het organisatiemodel van EVO wordt veranderd. De provinciale koepels gaan er 
tussenuit. Energiecoöps kunnen nu rechtstreeks lid worden van EvO. Zo bespaart de EDW een 
bijdrage aan de Friese koepel Usko van 250 euro per jaar. De provinciale koepels worden dan 
adviserend lid, zonder zeggenschap en stemrecht.  EDW heeft aangegeven een financieel belang te 
willen nemen in EvO door rechtstreeks lid te willen van EvO. Hiervoor ontvangt EDW jaarlijks een 
rentevergoeding, die boven de marktrente ligt. De inkoop in deze organisatie komt naar verwachting 
met de verdiensten via de verkoopmaatschappij weer terug in kas. 
*De tweede week “Woudsend bloeit” in mei: Op maandag 19 mei 2025 is er een lezing over “De stân 
fan Wâldsein: no en yn 2040”. Dit maakt deel uit van een groter onderzoek “De stân fan Fryslân” en 
wordt onderzocht door het Planbureau Fryslân. Doel is om een indruk te krijgen van hoe de Friezen 
denken over de toekomst en ook hoe de Woudsenders daar naar kijken.  
*Op woensdag 21 mei 2025 wordt aandacht geven aan het ontstaan, heden en toekomst van het 
landschap bij Woudsend en hoe zich dit ontwikkelt.  Mar en Klif werkt hieraan mee. 
*Wat speelt er verder op dit moment? Onderzoek naar mogelijkheid Dorpsmolen, IR-camera en de 
tweede Bloeiweek in mei. Ook dit het levert steeds weer nieuwe leden op. 

 
7. Rondvraag en sluiting   

 
*Rondvraag: Sjoerd vraagt wat het stemrecht wordt van EDW in EvO. Antwoord: EDW wordt direct lid 

van EvO en krijgt daarvoor 1 stemrecht na het voldoen van de inleggeld. 

*De voorzitter sluit iets na 8 uur de vergadering en kondigt de presentatie aan over de warmtepomp 
door Harmen Tjalling Holwerda en Fokke Hoekema. Deze presentatie levert een interactief gebeuren 
op, waarbij geïnteresseerden in de zaal ook nadere vragen stellen.  
NB. De presentatie is op de website van EDW/Duurzaam Woudsend (www.duurzaamwoudsend.nl) 
te bekijken. 
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